
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 514
Ministeren bedes redegøre for den åbenlyse hashhandel, der i mere end 2 år
angiveligt har fundet sted på en villavej i Vejle, uden at myndighederne har
grebet ind, så det er blevet stoppet, og hvilke initiativer påtænker ministeren
at tage for at få standset dette, herunder at afsætte de nødvendige ressourcer
til politiet. Der henvises til artiklen ”Villavej er blevet Vejles Pusher Street”
bragt i Horsens Folkeblad den 4. januar 2014.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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